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N-VA Waregem    PERSBERICHT 

Waregemse belastingbetaler draait op voor brandweg B complex 

Uiteraard zijn wij niet tegen de brandweg, want ook voor N-VA is veiligheid 
belangrijk. Vraag is natuurlijk wel waarom dit niet initieel voorzien werd in de 
bouwplannen voor het nieuwe gebouw. Want het is duidelijk dat deze brandweg 
louter en alleen noodzakelijk is voor dit nieuwe gebouw voor de voetbalclubs. Dat 
staat ook zo in het ontwerp van beslissing. Dit heeft dus niks te maken met de 
atletiekpiste. Wij kunnen ons dan ook niet akkoord verklaren met de gang van 
zaken. Wij gaan niet akkoord om deze brandweg te realiseren als bijkomende 
opdracht bij de atletiekpiste. N-VA wil ook nog even verwijzen naar de 
protocolovereenkomst die de stad heeft afgesloten met Grensverleggend in de 
gemeenteraad van 1 april 2014. 
 
Blijkbaar was die protocolovereenkomst maar een 1-aprilgrap. 
Wij lezen daarin heel duidelijk dat de stad enkel instaat voor de ruwbouw 
(waterdicht) van het gebouw. De andere kosten zijn ten laste van de club: 
omgevingsaanleg, veiligheidsvoorschriften, brandweereisen. De overeenkomst 
bepaalt ook heel duidelijk dat meerwerken of aanpassingen GEEN extra financiële 
bijdrage van de stad kunnen met zich meebrengen. 
Deze brandweerweg dient enkel en alleen voor de veiligheid van dit gebouw en 
heeft niks te maken met de aanleg van de atletiekpiste. 
De aanleg en de kosten moeten dan ook volledig ten laste zijn van Grensverleggend 
die nagelaten heeft om dit bij de eerste bouwaanvraag op te nemen. 
Bovendien hebben wij grote vragen bij de stabiliteit en de draagkracht van de 
bodem. Bijkomend bodemonderzoek is noodzakelijk. 
N-VA gaat dan ook niet akkoord om deze brandweg te realiseren als bijkomende 

opdracht bij de atletiekpiste, dat zou onwettig zijn. 


